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Referat af bestyrelsesmøde i grundejerforeningen 
tirsdag den 25. februar 2020 på Leos Alle 13 
 
Tilstede: 
Bente, Helle, Susanne, Kirsten, Kristina, Peter, Orla og Fritz 
 
Mødet afholdt i henhold til udsendte dagsorden. 
 

1. Referatet fra sidste møde blev godkendt. 
 

2. Forberedelse af generalforsamlingen tirsdag den 17. marts 2020 i Medborgerhusets cafelokale: 
 På valg som bestyrelsesmedlemmer er: Kristina, Orla, Kirsten og Fritz. Alle modtager genvalg. 
 På valg som suppleanter: Sanne og Henning. De var begge fraværende ved bestyrelsesmødet, 

Henning har givet udtryk for, at han modtager genvalg. 
 Udkast til regnskabet blev forelagt ved Helle (revisor) og Kirsten (kasserer). Regnskabet blev 

godkendt af bestyrelsen. Kirsten foreslog, at foreningen får en mobilePay konto. Nummeret vil 
kun kunne modtage indbetalinger. Oprettelsesgebyret vil være ca. 1.000 kr. Enighed om, at 
forslaget forelægges på generalforsamlingen. Kontingentet foreslås endvidere uændret. Det blev 
endvidere foreslået, at der indkøbes mere julepynt af foreningens formue. Forslaget vil ligeledes 
blive fremlagt. 

 Bente forelagde en oversigt over foreslåede ændringer i vedtægterne. Oversigten blev fordelt til 
bestyrelsen og herefter gennemgået punkt for punkt, indtil et færdigt udkast forelå, og dette vil 
blive præsenteret ved generalforsamlingen. 

 Indkaldelse til generalforsamlingen vil blive udsendt senest den 3. marts 2020. 
 

3. Hjertestarter. Henning er fortsat ”fadder” og står for nødvendig kontrol. 
4. Meddelelser. Der blev henvist til, at der flere steder er knækkede fortovsfliser, og at 

gadebelysning løbende debatteres  med kommune.  Endvidere er der fortsat vandlunker i svinget 
ved Bargumsvej, hvilket muligvis skyldes et forstoppet afløb ud for nr. 7. 
Der er ikke planlagt større projekter for 2020. 

 
5. Mødet efter generalforsamlingen: Aftales ved generalforsamlingen. 

 
På bestyrelsens vegne 
 
Fritz 
 
 
 


